

# RAMI AL ALI

## BRIDAL COUTURE COLLECTION 2023

Bringing the modern fairytale to life, Rami Al Ali unveils his latest bridal couture collection with a breathtaking edit of six exquisite gowns. A sense of everlasting romance is artistically merged with equal doses of glamour and sophistication, crafting one-of-a-kind creations that are extraordinary as the bride destined to wear them.

An ode to his passion for true artistry and creativity, the collection illustrates Al Ali's penchant for exquisite design and outstanding craftsmanship. Playing with a palette of delicate whites, Al Ali builds upon the fashion house's iconic design codes to curate a dream-like collection that eloquently balances tradition and innovation. Elegantly structured shapes are expertly juxtaposed with ethereal details for a captivating effect.

Femininity and romance take centerstage in a beautiful display that celebrates mastery and savoir-faire. Majestic, flowing princess gowns, with structured bodices radiate romantic sophistication, whilst theatrical mermaid-cuts, with cascading ruffles and floor-length sleeves speak to the modern-day fashionista. Individually conceptualized, and meticulously crafted, each design is a testament to the unequivocal dexterity and vision of the Al Ali atelier.

Sumptuous silks and decadent satins are brought together with whimsical tulle and exquisite laces to create an unapologetically luxurious outlook. Intricate embroideries and handiwork, Rami Al Ali's signature details, are met with new season techniques to create a dazzling spectacle of elegance and finesse. Elaborate motifs, handmade with crystals, sequins and beads adorn each creation; curating a mesmerizing display. High fashion meets timeless classism and effortless elegance; embodying the captivating essence of the Rami Al Ali bride on her once-in-a-lifetime occasion.

To learn more about Rami Al Ali, please visit [www.ramialali.com](http://www.ramialali.com)

### Location

Villa 697, Al Wasl Road, Jumeirah, Dubai

### Social Media

Instagram: [@ramialaliofficial](https://www.instagram.com/ramialaliofficial)

Facebook: [www.facebook.com/RamiAlAli](https://www.facebook.com/RamiAlAli)

International contact: [raymond@stationsservice.fr](mailto:raymond@stationsservice.fr)

-END-

# RAMI AL ALI

## BRIDAL COUTURE COLLECTION 2023

Donnant vie à un conte de fées moderne, Rami Al Ali dévoile sa dernière collection de couture nuptiale avec six robes exquises à couper le souffle. Un sentiment de romance éternelle est artistiquement fusionné avec des doses égales de glamour et de sophistication, créant des créations uniques qui sont aussi extraordinaires que la mariée destinée à les porter.

Ode à sa passion pour l'art et la créativité véritables, la collection illustre le penchant Rami Al Ali pour un design exquis et un savoir-faire exceptionnel. Jouant avec une palette de blancs délicats, Rami Al Ali s'appuie sur les codes de conception iconiques de la maison de couture pour créer une collection de rêve qui équilibre de manière éloquente tradition et innovation. Des formes élégamment structurées sont juxtaposées de manière experte à des détails éthérés pour un effet captivant.

La féminité et le romantisme sont à l'honneur dans cette magnifique présentation qui célèbre la maîtrise et le savoir-faire. Des robes de princesse majestueuses et fluides, aux corsages structurés, dégagent une sophistication romantique, tandis que des coupes sirènes théâtrales, avec des volants en cascade et des manches longues, s'adressent aux fashionistas modernes. Conçue individuellement et réalisée méticuleusement, chaque création témoigne de la dextérité et de la vision sans équivoque de l'atelier Rami Al Ali.

Des soies somptueuses et des satins décadents sont associés à des tulles fantaisistes et à des dentelles exquises pour créer une perspective de luxe sans compromis. Les broderies complexes et le travail manuel, qui sont la signature de Rami Al Ali, sont associés aux techniques de la nouvelle saison pour créer un spectacle éblouissant d'élégance et de finesse. Des motifs élaborés, faits à la main avec des cristaux, des paillettes et des perles, ornent chaque création, créant un spectacle envoûtant. La haute couture rencontre le classicisme intemporel et l'élégance sans effort, incarnant l'essence captivante de la mariée Rami Al Ali lors de cette occasion unique.

To learn more about Rami Al Ali, please visit [www.ramialali.com](http://www.ramialali.com)

### Location

Villa 697, Al Wasl Road, Jumeirah, Dubai

### Social Media

Instagram: @ramialaliofficial

Facebook: [www.facebook.com/RamiAlAli](http://www.facebook.com/RamiAlAli)

International contact: [raymond@stationsservice.fr](mailto:raymond@stationsservice.fr)

-END-

